

Förbundsstyrelsemöte

Publikt protokoll Svenska Skyttesportförbundet

Tid: 26 – 27 oktober 2018

Plats: Idrottens hus, Stockholm

Närvarande:	Robert Wälikangas	SvSF Förbundsordförande	RW
	Bo Ohlsson	SvSF Vice ordförande	BO
	Margareta Ekberg-Emilsson	Ledamot (fredag)	ME
	Tomas Skarpsvärd	Ledamot	TS
	Rolf Baum	Ledamot	RB
	Jane Jönsson	Ledamot	JJ
	Sven Johansson	Gevärssektionen	SJ
	Carl-Henrik Gilljam	Viltmålssektionen (lördag)	CG
	Patrik Johansson	Generalsekreterare	PJ
	Marie Franzon	Lekmannarevisor	MF
	Lars Björk	Valberedning	LB
	Alexander Carlsson	Föreningsutvecklare	AC

§SM18-931 **Sammanträdet öppnades**

Ordförande Robert Wälikangas förklarade mötet öppnat kl. 18:15.

§SM18-932 **Godkännande av dagordning**

Mötet godkände dagordningen för mötet med tilläggs punkterna §SM18-937H -- K.

§SM18-933 **Godkännande av föregående protokoll**

a. Godkännande av föregående protokoll

Förbundsstyrelsen godkände föregående protokoll som sedan lades till handlingarna.

b. Åtgärdslista

Åtgärdslistan gicks igenom och lades till handlingarna.

§SM18-934 **Rapport AU**

a. Rapport

RW informerade om AU:s förslag att tillsätta ME som tillförordnad kansli-
chef på 25% under sex månader från den 1 november.

Beslut: FS beslutade att gå vidare med förslaget och gav i uppdrag till AU
att efter sedvanliga fackliga kontakter omhänderta beslutsavsikten och
omgående tillsätta en tillförordnad kanslichef.

b. Nya anställningsavtal Fyrpihl och Rolland

Fyrpihl och Rollands tidsbegränsade anställningar löper ut vid årsskiftet och



nya anställningsavtal måste tecknas.

Beslut: FS beslutade att den nye kanslichefen ombesörjer att dessa avtal tecknas.

§SM18-935 **Arbetsmiljö**

- a. Systematiskt arbetsmiljöarbete
Ingen rapport
- b. Värdegrund
Ingen rapport

§SM18-936 **Elitfrågor**

- a. Rapport
Ingen rapport
- b. Svenska rekord
Inga nya rekord

§SM18-937 **Ekonomi**

- a. Utfall/ Prognos / Budget 2019
Utfall och budget gicks igenom och lades till handlingarna. Prognosen för elitbudgeten gicks igenom och lades till handlingarna.
Beslut: Budgeten handläggs av AU.
- b. Portföljrapport
Portföljrapporten gicks igenom och lades därefter till handlingarna.
- c. Licenser/årsavgifter/medlemstal IOL
Gicks igenom och lades till handlingarna.
- d. Preliminärt SF-stöd 2019
Information om det preliminära SF-stödet från Riksidrottsförbundet. Stödet består av ett grundstöd, landslagsstöd, stimulansstöd för idrottslyftet samt internationellt stimulansstöd för internationell strategi och personval.
- e. Fördelning av medel till sektionerna
Förslaget om medelsfördelning till respektive sektion gicks igenom av förbundsstyrelsen.
- f. Idrottslyftet förslag budget
Alexander Carlsson informerade om förslaget för hur idrottslyftsmedlen bör användas.
Beslut: Förbundsstyrelsen godkände förslaget på användning.
- g. Förslag kommunikationsbudget
Richards Gardts förslag till kommunikationsbudget gicks igenom av förbundsstyrelsen.

§SM18-938 **Politiska områden**

- a. Samverkansmöte med polisen
PJ informerade om det möte som han och Michael Normann varit på avseende dialog om skjutbanor och besiktningar, där Polisen tydligt sade att de ansvarade för besiktning skjutbanor samt intentionen att utbilda besikt-



ningsmän för detta. En dialog med Polisen hölls om följderna av avgörandet i HFD avseende halvautomatiska gevär.

- §SM18-939 Internationellt
- a. Rapport
Ingen rapport
- §SM18-940 Rapporter
- a. Sektionerna
Endast gevärssektionen hade lämnat rapport. Rapporten gicks igenom och lades till handlingarna.
 - b. Kansliet
AC informerade om det distriktsbesök som han och Inger genomfört i Södermanland. AC informerade om att distriktet var nöjt med det genomförda mötet och den information som lämnades. Svaren på de enkätfrågor som ställts till mötesdeltagarna redovisades.
- §SM18-941 RIG/NIU
- a. Rapport RIG
SJ informerade om SSC och kommunens planer på ombyggnationer av lokalerna för ökad användningsmöjlighet för olika aktiviteter.
Beslut: FS beslutade om att villkora att förbundet garanteras tillgång till lokaler så att SC kan fortsätta att arrangeras.
 - b. Rapport NIU
Ingen rapport.
- §SM18-942 SvSF strategiska verksamhetsplan
- a. FS utvecklingsarbete
Den inbjudne föreläsaren Henrik Johansson från Svenska Sportdykarförbundet berättade om utvecklingsarbetet inom deras förbund.
- §SM18-943 **Övriga frågor**
- a. Föreningsärenden
PJ föredrog medlemsansökningar och utträden, samt om förslag på utslutningar av föreningar som ej betalat sina årsavgifter till SvSF.
Beslut: Förbundsstyrelsen beslutade att godkänna Smedjebackens Skytteförening som ny förening i SvSF.
Beslut: Förbundsstyrelsen beslutade att godkänna Örebro Skytteförenings begäran om utträde ur SvSF. Kansliet ombesörjer information till förening och RF.
Beslut: Avseende de föreningar som föreslagits bli utslutna så beslutade förbundsstyrelsen att ny kontakt ska tas med föreningarna. Uppdraget att ta denna kontakt lades på PJ.
Ärendet med Lidingö Friskyttars ansökan om medlemskap gicks igenom. Då det inte fanns någon information från Stockholms Skyttesportdistrikt bord-



lades ärendet för vidare utredning och kontakt med distrikt.

PJ föredrog uteslutningsärende i en skytteförening för förbundsstyrelsen.

Beslut: Förbundsstyrelsen beslutade att PJ skulle ombesörja att kommunikeringen med berörda parter färdigställs innan något beslut i ärendet kan tas.

PJ föredrog ärendet där en förening nekat en person medlemskap.

Beslut: Förbundsstyrelsen konstaterade att all information inte var kommunicerad, och uppdrog åt PJ att ombesörja att kommunikeringen med berörda parter färdigställs innan något beslut i ärendet fattas.

b. Utkast krishanteringsplan

Det utkast till krishanteringsplan som tagits fram av Richard Gardt föredrogs av RW, varefter förbundsstyrelsen diskuterade hur krisgrupper skulle kunna se ut och jobba utifrån krishanteringsplanen.

c. Skytteforum.

Programmet till Skytteforum gicks igenom, justerades och godkändes av förbundsstyrelsen.

d. Rapport skjutbanemöte

Michael Normanns rapport från skjutbanemötet i Danmark gicks igenom och lades därefter till handlingarna.

e. Rapport IndTA-möten

PJ föredrog rapporter från styrgruppsmöten, vid vilka det diskuterats om förbunden gemensamt ska kräva att tjänsteleverantören Candidator backar tillbaka från förvaltningsläge till utvecklingsläge, detta då samtliga förbundsrepresentanter var av den åsikten att beställd utveckling inte genomförts enligt kravspecifikationerna. Åtgärdslistan över utvecklingspunkter för IndTA föredrogs för förbundsstyrelsen.

Beslut: Förbundsstyrelsen beslutade att PJ och BO ska jobba igenom åtgärdslistan och meddelar Peter Stålhammar, Islandshästförbundet, SvSF:s åsikter och ställningstaganden.

f. Idrottslyftet

AC informerade om det pågående arbetet med Idrottslyftet inför 2019 – 2021. Idrottslyftet för de åren är ännu preliminärt och inte godkänd av RF ännu. Förslag att fortsätta satsa pengar på elektroniska tavlor som en sak för föreningarna att söka pengar för.

Beslut: Förbundsstyrelsen beslutade enligt förslaget.

g. Rapport Prod-Friv-dialog

TS gick igenom det protokoll som kommit från Prod-Friv avseende dialogen med frivilligorganisationerna.

h. Norlins ungdomsstipendie

Information om reglerna för nomineringarna lämnad av PJ.

Beslut: Förbundsstyrelsen beslutade att ge PJ uppdraget att även skicka ut information till sektionerna, då flera sektionsrepresentanter saknades vid FS-mötet.



i. John Hedins skyttefond

Information om reglerna för ansökningarna lämnade av PJ.

Beslut: Förbundsstyrelsen beslutade att ge PJ uppdraget att även skicka ut information till sektionerna, då flera sektionsrepresentanter saknades vid FS-mötet.

j. Förbundsmöte 2019

PJ påtalade att förbundsstyrelsen behövde sätta ut datum för förbundsmötet 2019, så att bokningar av lokal och boende kan göras.

Beslut: Förbundsstyrelsen beslutade att förbundsmötet 2019 ska hållas den 18-19 maj 2019.

k. MSB

Avseende informationen från MSB så gick TS igenom detta under punkt SM18-943G.

l. Domarkonferens

Flera sektionsrepresentanter önskade att de svenska internationella domarna skulle få möjlighet att mötas vid ett årligt möte för att få en samsyn i domarbedömningarna vid svenska tävlingar.

Beslut: Förbundsstyrelsen konstaterade att en sådan konferens är av vikt och beslutade att ge PJ uppdraget att ta fram en budget för en sådan domarkonferens.

PJ informerade om det kommande ESC-mötet i Frankrike, och om risken att SvSF ombeds att arrangera ett sådant möte i närtid. PJ bad om bemyndigande att, om frågan ställs, acceptera att arrangera ett sådant möte.

Beslut: Förbundsstyrelsen beslutade att ge PJ det bemyndigandet, och tag samtidigt PJ uppdraget att om nödvändigt ta fram ett ekonomiskt underlag för ett sådant ESC-möte.

m. Inomhusskjutbanor

Frågeställning från TS om vilka regler som gäller för konstruktion av inomhusskjutbanor. Förbundsstyrelsen konstaterades att denna fråga ska hanteras av gruppen som ska arbeta med framtagandet av nya SäkB.

n. Möte SvJF

RB informerade om sina möten med SvJF och de diskussioner som förts om SvJF Nordisk Trap och om SvJF förfrågan om att använda SvSF:s utbildningsmaterial. RB föreslog för SvJF att de officiella reglerna för nordisk trap skulle följas och att SvJF gjorde en namnändring av sin gren. Detta accepterades av SvJF. Angående användandet av SvSF:s utbildningsmaterial har RB föreslagit SvJF att se till att de aktuella skyttarna går med i en förening tillhörande SvSF. Även detta förslag har accepterats av SvJF.

o. RUAG

RB informerade om det löpande arbetet med att skaffa ny sponsor, RUAG. RB sade att en förlängning på ett år av nuvarande NORMA-avtal föreslagits till RUAG, och att detta sannolikt kommer att accepteras av RUAG. Kjell Edholm (RUAG/NORMA) har avbokat flera möten med RB, och har låtit med-



dela att han ännu inte fått klartecken från RUAG avseende detta.

Beslut: Förbundsstyrelsen gav RB uppdraget att sätta press på RUAG att lämna besked om avtal innan Skytteforum.

- §SM18-944 Kommunikation
a. Att kommunicera från detta möte
- §SM18-945 **Planerade möten 2018**
Skytteforum/FS Bromma 23 – 25/11
FS-telefonmöte 18 december